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Verslag van de vergadering 
Dorpsraad Geffen (DG) op 

27-02-2023 
de Koppellinck 

 
Verslag van de openbare vergadering van maandag 27 februari 2023 
Aanwezige leden: Hans Hendriks (voorzitter), Henriëtte van Bergen, Christa Dollevoet, 
Yvonne van Berlo, Kees van Alphen. 
Aanwezig namens Gemeente Oss: Melanie van Erp (wijkcoördinator). 
Afwezig met kennisgeving: Inge Wagemans, Pascal Peters (gebiedsbeheerder)  
Overige toehoorders/insprekers: Mark van der Doelen, Eduard van Heese, Hans Janssen, 
en Johan van Mook 
 
1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering heet iedereen welkom. Inge Wagemans is verhinderd 
vanwege privéomstandigheden. De gebiedsbeheerder Pascal Peters is ook verhinderd. 

 
2. Vaststelling agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld 
 
3.Verslag vorige vergadering 
Het verslag van 16 januari 2023 wordt goedgekeurd en gepubliceerd op de website. Eduard 
van Heese vindt de opmerking van de gebiedsbeheerder in de vorige vergadering, dat de 
schade aan de kiosk met de herinrichting van het Dorpsplein zal worden hersteld “als het 
budget het toelaat” heel karig.  
 
4. Rondvraag/spreekrecht publiek 
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 
 
5. Mededelingen gebiedsbeheerder 
Er zijn geen mededelingen nu de gebiedsbeheerder verhinderd is de vergadering bij te wo-
nen.  
 
6. Ingekomen stukken 
Op 14 februari 2023 is de presentatie ontvangen over het groenfonds, zoals die op 19 de-
cember 2022 werd verzorgd door de gemeente Oss. Deze presentatie staat op de website bij 
het onderdeel “projecten”. Mark van der Doelen vraagt of er al antwoorden zijn ontvangen op 
de vragen van de dorpsraad. Eerder werd verteld dat de beantwoording ervan afgestemd 
moest worden met de betrokken wethouder. Inmiddels verscheen er een raadsinformatie-
brief. Vervolgens werden er vragen gesteld door de raadscommissie Ruimte. Beantwoording 
van deze vragen én vragen van de dorpsraad vindt tegelijk plaats. De voorzitter verwacht dat 
in de loop van maart de antwoorden bekend zullen zijn. Indien nodig is de gemeente bereid 
een mondelinge toelichting in de dorpsraad te geven, zo mogelijk in de vergadering van 17 
april 2023.   
Wat betekent het “bos van Oss” voor het buitengebied van Geffen (een gedeelte van het 
bos). Komt het restant deel in de buurt van Geffen? Kan dat in Geffen worden gerealiseerd? 
Hoe wordt er om gegaan met de proceskosten? Van het budget moet meer besteed worden 
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aan het project zelf. Meer aan uitvoering in plaats van proces. Kan het bos als een groene 
afscherming aan de noordzijde van Geffen, overeenkomstig de “visie Geffen 2040”, worden 
gezien ten opzichte van de windmolens die in de polder staan gepland? 
 
7. Mededelingen 
- Heesch West. Op zijn vroegst rond de zomer wordt het beroep waarschijnlijk behandeld 
door de Raad van State tegen het bestemmingsplan. Het blijkt dat er vooralsnog ook geen 
aansluiting op de stroomvoorziening kan worden gerealiseerd.  
- A59: Rijkswaterstraat (zonnepanelen). Wijk - en Dorpsraden van ‘s-Hertogenbosch willen 
zonnepanelen op de geluidsschermen. Geffen wil ook meedoen heeft de dorpsraad in het 
verleden aangegeven. Afgewezen door Rijkswaterstaat. Oss wacht het af, want vanaf Paal-
graven ligt de A59 op het grondgebied van Oss. Rijkswaterstaat gaat pas in 2024 het onder-
zoek starten naar de herinrichting van de weg. ‘s-Hertogenbosch wacht af. Rijkswaterstaat 
heeft de komst van zonnepanelen afgewezen. Schermen kunnen het gewicht van de zonne-
panelen niet dragen. Er volgt nog een gesprek met Rijkswaterstaat.  
- Geffense Plas. Drie kandidaten voor de exploitatie van de Geffense plas zijn geselecteerd.  
Tot 23 januari 2023 konden vragen worden gesteld door de geselecteerde kandidaten. Daar 
heeft de gemeente via een nota van inlichtingen op geantwoord. Het Ontwikkelplan van de 
inschrijvers moet ingediend zijn op 27 maart 2023. Op 4 april 2023 vindt de mondelinge pre-
sentatie van het ontwikkelplan plaats voor de beoordelingscommissie. Donderdag 6 april 
2023 maakt de beoordelingscommissie haar advies op over de gunning. De Dorpsraad is 
vertegenwoordigd in de beoordelingscommissie. De beoordelingscommissie beslist zonder 
last of ruggenspraak in een advies over de gunning aan burgemeester en wethouders. Er is 
een klankbordgroep bestaande uit omwonenden en verenigingen. Christa geeft een advies 
namens de dorpsraad zonder vooraf overleg met de dorpsraad. Er is ook nog een klank-
bordgroep. Die klankborggroep bespreekt de gunning na advies van de beoordelingscom-
missie. Christa informeert de dorpsraad.1 
- Duurzame polder ’s-Hertogenbosch en Oss. Er is een excursie geweest naar de wind-
molens bij knooppunt Deil. Dat ging over de ervaringen met de geluidshinder van deze mo-
lens. Er is een digitale bijeenkomst geweest over de gezondheidsaspecten. Er is o.a. in de 
Koppellinck een bijeenkomst geweest over de “opstelvarianten” waarvan er een aantal in de 
notitie reikwijdte en detailniveau zullen worden meegenomen. Er heeft op initiatief van de 
voorzitter een gesprek met de projectleider en de omgevingsmanager plaatsgevonden, 
waarbij feedback van de bijeenkomsten werd gegeven. Er is een begin van erkenning voor 
onze kritiek. Er komt een vervolgbijeenkomst van de klankbordgroep. Voorzitter zal dan vra-
gen om ook eens de landelijke commissie voor de milieueffectrapportage naar de gevolgde 
m.e.r.-procedure tot nu toe, te laten kijken.  
- Kermis. Kermisexploitant Verstappen heeft contact gelegd met de voorzitter van de dorps-
raad over de laatste kermis in Geffen. Samenwerking met de horeca het afgelopen jaar blijkt 
niet goed te zijn bevallen. Dorpsraad gaat niet over de locatie van de kermis. Voorkeur is dat 
de kermis op het Dorpsplein wordt gehouden. Bij de herinrichting van het Dorpsplein is reke-
ning gehouden met het houden van een kermis. Tijdens de coronapandemie was de kermis 
bij de KPJ-velden. De kermisfeesten die de horeca organiseert kunnen ook op een andere 
locatie plaatsvinden dan de kermis. Er moet eerst een gesprek komen, ten einde een aantal 
zaken op te helderen. Wie heeft er bijvoorbeeld een evenementen(kermis)vergunning van de 
burgemeester? Welke afspraken waren er met de horeca. De voorzitter van de dorpsraad en 

 
1 Er was ook een klankbordgroep betrokken geweest bij het opstellen van een ambitienota. Deze groep bestond uit omwonenden en vereni-
gingen. 
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de wijkcoördinator gaan met deze kermisexploitant in gesprek. Dat heeft ook wethouder van 
Kessel gevraagd. 
- Aardwarmte. De raadsinformatiebrief over het recente boren naar aardwarmte tussen Gef-
fen en Os en de vergunning die de Minister daarvoor heeft afgegeven, wordt op de website 
geplaatst.  
- Bezoek college Oss aan Geffen. Op 21 maart 2023 is het bezoek van burgemeester en 
wethouders aan Geffen. Tussen 12.00 uur en 14.00 uur is er een lunch in de kantine van 
Nooit Gedacht. Belangstellenden voor de lunch kunnen zich aanmelden (maximaal 50 per-
sonen). Hiervoor wordt een oproep gedaan in Torenklanken.  
- Waterelement op het Dorpsplein. De dorpsraad gaat binnenkort praten over de aanleg 
van een waterelement op het nieuwe Dorpsplein. Zij hebben daarover een gesprek met Har-
rie Peters, Chrisjan van Dinther, Bouwbedrijf van Wanrooij, Jan Hein Stadhouders en Anne 
Zaadnoordijk, projectleider van de gemeente Oss. 
 
8. Subsidieverzoeken en Budgetoverzicht 
- Gemengd koor Geffen vraagt subsidie aan voor de aanschaf van muziekmappen. Dorps-
raad stemt in met deze subsidie van € 180,70. 
- Stichting Aktie Kidz-Taz vraagt subsidie aan voor huur van een opslag- en activiteiten-
ruimte. Dorpsraad stemt in met deze subsidie van € 90,00. 
- Natuurcentrum en stadsboerderij De Elzenhoek, vraagt subsidie aan voor Elzeneindfes-
tijn op 23 augustus 2023. Dorpsraad stemt in met deze subsidie van € 250,00. 
- Buurtvereniging d'n Berg, vraagt subsidie voor het houden van een buitenspeeldag op 14 
juni 2023; deze dag is toegankelijk voor alle kinderen van Geffen. Dorpsraad stemt in met 
deze subsidie van € 250,00.  
- De majorettes (onderdeel van de WIK) willen in juni een overnachtingsweekend organise-
ren voor de majorettes van de laatste vijf jaren in het gebouw van scouting. Dorpsraad stemt 
in met deze subsidie van € 200,00.  
 
9. Sluiting 
Voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering. Volgende openba-
re vergadering is op maandag 20 maart 2023 om 20.00 uur in de Koppellinck.  

 
 Contactlijst leden DG 

naam functie Tel.no.:  e-mailadres 

Hans Hendriks Voorzitter  06-53366587 hplm.hendriks@gmail.com 

Henriëtte van Bergen Wnd. voorzitter 06-2000305 Bergen544@gmail.com 

Kees van Alphen  Secretaris 06-20436364  info@vanalphenadvies.nl 

Christa Dollevoet 2de secretaris  06-48459885 c.dollevoet@ziggo.nl 

Inge Wagemans  Penningmeester  06-55780160 wagemansjes@gmail.com 

Yvonne van Berlo lid 06-19677094 yvonne@vberlo.nl 

Melanie van Erp  
   

Wijkcoördinator 
gemeente Oss 

06-21267445 me.van.erp@oss.nl 

 


